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Sępólno Krajeńskie, dnia 23 kwietnia 2021 r.

Or.OO03. 13.2021

Pan l?71
Wa?demar Stupałkowski l;odpis '.?.'.:ii'-i*i'-(-z-;:

uBurmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym

(Dz.U. z 2020 poz.7 13 ze zm.) przekazuję interpelację z dnia 22 kwietnia 2021 r. Pani

Jadwigi Bukolt wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie połoźenia chodnika

wzdłuż parkingu przy prywatnej posesji.
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Jadwiga Bukolt
Wiceprzewodnicz4ca RM
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/ -s-,-d Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
za pośrednictwem Przewodniczącego RM
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Sępólno Kraj., 22.04.2021r !!
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Interpelacja
w sprawie położenia chodnika wzdłuż parkingu przy prywatnej posesji.

Od dawna imitu?je miiie problem przejścia dzieci do SP Nr 3 oraz mieszkańców przez

teren parkingu i drogi prze?jazdowej przy budynku urzędu.

Wcześniej ilość aut i natężeiiie ruclm w tym miejscu było znacznie mniejsze

niż obecnie. Większa liczba aut pracowników urzędu i duża ilość pet6ntów ma ogromny wpływ
na bezpieczeństwo osób korzystających z przejścia, w tym szczególnie dzieci idących do

szkoły. Moim zdaiiiem byłoby zasadiiym przedłużyć chodnik kończący się przy Przychodni

,,Spamed" do ulicy T.Kościuszki wzdłriż posesji prywatnej.

Zwracam się do Pana Brirmistrza z proś% o rozważenie możliwości położenia chodnika

w proponowanym miejscu, aby poprawić bezpieczeństwo mieszkańców.

Mam więc pytania do Pana Burmistrza:

1. Czy w związku z napiętym budżetem gmiiiy istnieje szansa położenia chodnika?

2. Czy będą w iia?jbliższym czasie podjęte w tym kierunku działania?

Jadwida Bukolt(j Jadwida Bul


